
Protokół Nr 111/2014

z sesji Rady Gminy w Obrazowie

z dnia 29 grudnia 2014 roku

Sesja Rady Gminy odbyła się w sali posiedzeń rady. Udział wzięli radni, sohysi, Wójt Gminy, Sekretarz,

Skarbnik oraz pracownicy urzędu. Sesję otworzyła i przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Teresa

Szczudło.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji.

l. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie Protokołu z sesji nr II - dostępny w biurze rady.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej.

7. Przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy o projekcie budżetu.

8. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie wniosków Komisji Stałych.

9. Podjęcie uchwal w sprawach:

- ustalenia wykazu wydatków nie wygasających z upływem roku 20 J 4,

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok,

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023,

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2015-2023,

- uchwalenia budżetu Gminy Obrazów na 2015 rok,

-uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Obrazów.

10. Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

l I. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

12. Wolne wnioski i zapytania.

J 3. Zakończenie obrad.



Ad. 2 Przewodnicząca Rady Gminy T. Szczudło na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność

obrad do podejmowania wszelkich uchwal.

Na 15 ustawowego składu obecnych na sesji było 15 radnych.

Ad.3 Przewodnicząca Rady T. Szczudło przedstawiła porządek obrad.

Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Orawiec poprosił o przeniesienie punktu dotyczącego podjęcia
uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy Obrazów po punkcie 5.

Przewodnicząca Rady T. Szczudło poprosiła o przegłosowanie porządku obrad.

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.

Ad.4 Przyjęcie protokołu z sesji nr ll:

Protokół z sesji II jednogłośnie został przyjęty.

Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.

Radna E. Marzec stwierdziła, że w wydatkach inwestycyjnych zostały zabezpieczone środki na drogi gminne

w związku z tym zapytała dlaczego nie zostały ujęte wydatki inwestycyjne na drogi powiatowe? Jej zdaniem

droga od szosy głównej nr 77 w kierunku Węgrc jest w złym stanie i należałoby ją wyremontować oraz

wykonać przepusty przy posesjach. Ponadto zapytała czy są planowane inwestycje z powiatem?

P. Wójt powiedziała, że środki na drogi powiatowe nie zostały ujęte w budżecie gdyż, na chwilę

przygotowywania budżetu nie było środków na ten cel. Podkreślił, iż Zarząd Dróg Powiatowych nie wywiązał

się z zobowiązań z 2014r. w związku w powyższym środki nie zostały uwzględnione. Dodał, że gmina

dokłada się do inwestycji dróg powiatowych 50/50, ale nikt nie chce dokładać do dróg gminnych.

Radna E. Marzec zapytała czy można zaprosić na sesję Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych i czy są środki

na oświetlenie przystanku przy drodze nr 77 przy posesji P. Chmielewskich? Ponadto stwierdziła, że droga

w msc. Głazów od posesji P. Bąka w kierunku posesji P. Basak droga nie jest oświetlona i należałoby

wykonać oświetlenie?

P. Wójt zaproponował aby na sesję zaprosić przedstawicieli Zarządu Dróg Powiatowych. Podkreślił, że jest

wiele miejsc na terenie gminy, które należałoby oświetlić. Dodał, iż w budżecie gminy zostały zabezpieczone

środki w wysokości 50 000 zł na oświetlenie na terenie całej gminy, które w miarę potrzeb będzie

sukcesywnie wykonywane. Ponadto powiedział, że przy przystanku znajdującym się w msc. Głazów obok

posesji P. Chmielewskich nie ma słupa dlatego koszty oświetlenia byłyby większe.

Na pytanie radnej E. Marzec jaka jest kwota wstawienia słupa kolo przystanku i podciągnięcie linii, P. Wójt

odpowiedział, że aby podać konkretną kwotę należy wykonać kosztorys.

Radna E. Marzec zap)1ała czy połowę kosztów oświetlenia przy drodze powiatowej może ponieść powiat

oraz jakie stanowisko zostanie utworzone w Urzędzie Gminy?



P. Wójt powiedział, że należy porozumieć się w tej sprawie z Zarządem i zaprosić na sesję Dyrektora Zarządu

dróg Powiatowych. Ponadto poinformował, że nie zapadła konkretna decyzja w sprawie utworzenia nowego

stanowiska.

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań kierunków zagospodarowania

przestrzennego gminy Obrazów.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań kierunków zagospodarowania

przestrzennego gminy Obrazów przedstawiła P. Kwasek.

Przedstawiciel Firmy Inplus Sp. z 0.0. Szymon Truszczyński przedstawił informację na temat uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gm. Obrazów. Poinformował, że w załączniku 5 do

w/w uchwały istotnym jest aby radni każdy punkt dol. rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag przegłosowali

osobno.

Radni przeprowadzili głosowanie nad poszczególnymi uwagami.

I.Uwaga z dnia 2014-08-25 zgłoszona przez P. Bryła Jacek dol. działki położonej w msc. Żurawica, nr dz.

249/3 została nieuwzględniona. Teren ZP wskazany w studium jest obszarem o słabych własnościach

gruntowych, z pobliżu znajdują się zbiorniki wodne. Jest atrakcyjnym miejscem do wypoczynku i rekreacji,

ponadto zlokalizowany jest częściowo w strefie oddziaływania siłowni wiatrowych. Teren uslug

U zlokalizowany jest po sąsiedzku i zajmują znaczną powierzchnię, która powinna wystarczyć do realizacji

celów inwestycyjnych. Lokalizacja nowych siłowni wiatrowych na tym terenie nie jest wskazane ze względu

na sąsiedztwo istniejącej i projektowanej zabudowy, strefę oddziaływania wykraczającą poza granice gminy

i silny opór społeczny.

P. Bryła stwierdził, iż działka została błędnie oznaczona i gmina rozpatrzyła usługi komercyjne.

P. Truszczyński powiedział, że 4 ha działki zostały ustalone pod usługi. Jego zdaniem społeczność sprzeciwia

się lokalizacji elektrowni wiatrowych.

P. Bryła powiedział, ze na terenie działki nie ma elektrowni wiatrowych i w związku z tym projektant nie ma

racJI.

Głosowało 15 radnych, za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się.

2. Uwaga z dnia 20/4-10-28 zgłoszona przez P. Bryła Zbysław dot. działki położonej w msc. Chwałki, nr dz.

3/5 została nieuwzględniona. Parametry zabudowy zostaną ściśle określone na podstawie planu miejscowego.

Lokalizacja elektrowni fotowoltaicznej o mocy do 100 kW może istnieć bez wskazywania funkcji w studium.

Głosowało 15 radnych, za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

3. Uwaga z dnia 2014-10-28 zgłoszona przez P. Bryła Zbysław dol. działki położonej w msc. Żurawica nr dz.



250/2 została nieuwzględniona. Południowa część działki graniczy z gminą Samborzec i strefa oddziaływania

siłowni będzie kolidować z istniejącą i projektowaną zabudową.

Głosowało 15 radnych, za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

4. Uwaga z dnia 2014-10-29 zgłoszona przez P. Stępień Monika dol. działki położonej w msc. Żurawica cały

obręb została nieuwzględniona. Studium nie wskazuje nowych terenów lokalizacji siłowni wiatrowych.

Utrzymuje istniejące inwestycje ze względu na faktyczny stan zainwestowania i konieczność wskazania

uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego istotnych ze względów krajobrazowych i potencjalnych

uciążliwości.

Głosowało 15 radnych, za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

5. Uwaga z dnia 2013-09-02 zgłoszona przez P. Woliński Wacław dol. działki położonej w msc. Chwałki, nr

dz. 358/7 została częściowo nieuwzględniona. Wyrównano linię zabudowy wsi do granicy skarpy. Zabudowa

skarpy byłaby ryzykowna - mogłoby powstać niebezpieczne osuwisko

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

6. Uwaga z dnia 2013-09-03 zgłoszona przez P. Pazdro Anna dol. działki położonej w msc. Chwałki, nr dz.

9111 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki zlokalizowanej przy drodze

(z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej powierzchni działki

zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

7. Uwaga z dnia 2013-09-03 zgłoszona przez P. Kusal Małgorzata dol. działki położonej w msc. Wierzbiny,

nr dz. 25/2, 25/4 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki zlokalizowanej

przy drodze (z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej powierzchni

działki zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

8. Uwaga z dnia 2013-09-03 zgłoszona przez P. Kwasek Józef i P. Kwasek Teresa dol. działki położonej

w msc. Chwałki, nr dZ.116 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki

zlokalizowanej przy drodze (z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej

powierzchni działki zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 14 radnych, I wstrzymał się.

9. Uwaga z dnia 2013-09-04 zgłoszona przez P. Malec Paweł dol. działki położonej w msc. Rożki, nr dz.

75/2 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono w zakresie zabudowy zagrodowej wpisującej Się

w ład przestrzenny miejscowości.



Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało ł 5 radnych.

10. Uwaga z dnia 2013-09-04 zgłoszona przez P. Barzycki Michał dol. działki położonej w msc. Chwałki, nr

dz. 2381i 2 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono w zakresie zabudowy zagrodowej wpisującej

się w ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało ł 5 radnych.

11. Uwaga z dnia 2013-09-04 zgłoszona przez P. Socha Ewelina dol. działki położonej w msc. Chwałki, nr

dz. 184/4 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki zlokalizowanej przy

drodze (z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej powierzchni działki

zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

12. Uwaga z dnia 2013-09-05 zgłoszona przez P. Stradomscy Artur i Agnieszka dol. działki położonej

w msc. Chwałki, nr dz. 173, 174/1 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono w zakresie zabudowy

zagrodowej zgodnie z linią zabudowy wsi wpisującej się w ład przestrzenny wsi.

Głosowało ł 5 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

ł3. Uwaga z dnia 2013-09-05 zgłoszona przez P. Stradomscy Artur i Agnieszka dol. działki położonej w

msc. Chwałki, nr dZ.217/2 została nieuwzględniona. Działka zlokalizowana zbyt blisko zwartej zabudowy wsi

- mogłaby generować uciążliwości dla mieszkańców miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za nieuwzględnieniem uwagi głosowało ł 5 radnych.

14. Uwaga z dnia 20 ł 3-09-06 zgłoszona przez P. Dzieciuch Marek dol. działki położonej w msc. Lenarczyce,

nr dz. 19613 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki zlokalizowanej przy

drodze (z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej powierzchni działki

zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

15. Uwaga z dnia 2013-09-09 zgłoszona przez P. Piotr Janas dol. działki położonej w msc. Chwal ki, nr dz.

50, 51/3 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono w zakresie zabudowy zagrodowej zgodnie

z linią zabudowy wsi wpisującej się w ład przestrzenny wsi.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

16. Uwaga z dnia 2013-09-11 zgłoszona przez P. Woliński Jerzy dol. działki położonej w msc. Chwałki, nr

dz. 3581i 3 została częściowo nieuwzględniona. Wyrównano linię zabudowy wsi do granicy skarpy.

Zabudowa skarpy byłaby ryzykowna - mogłoby powstać niebezpieczne osuwisko.



Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

17. Uwaga z dnia 2013-09-11 zgłoszona przez P. Krakowiak Urszula dot. działki położonej w msc. Chwałki,

nr dz.155 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki zlokalizowanej przy

drodze (z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej powierzchni działki

zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

18. Uwaga z dnia 2013-09-17 zgłoszona przez P. Satławski Jerzy dot. działki położonej w msc. Lenarczyce,

nr dz. 198/3, 198/7 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki

zlokalizowanej przy drodze (z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej

powierzchni działki zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 14 radnych, l wstrzymał się.

19. Uwaga z dnia 2013-09-26 zgłoszona przez P. Chmielewski Andrzej dot. działki położonej w msc.

Kleczanów, nr dz. 268 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki

zlokalizowanej przy drodze (z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej

powierzchni działki zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

20. Uwaga z dnia 2013-09-26 zgłoszona przez P. Kuraś Teresa dot. działki położonej w msc. Chwałki, nr

dZ.202/1 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono w zakresie zabudowy zagrodowej zgodnie

z linią zabudowy wsi wpisującej się w ład przestrzenny wsi.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

21. Uwaga z dnia 2013-09-25 zgłoszona przez P. Chudy Anna dot. działki położonej w msc. Chwałki, nr dz.

33/2 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono uwagę w części działki zlokalizowanej przy drodze

(z dostępem do infrastruktury technicznej i komunikacyjnej). Uwzględnienie całej powierzchni działki

zaburzyłoby ład przestrzenny miejscowości.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

22. Uwaga z dnia 2013-09-24 zgłoszona przez P. Maciejewski Jakub dot. działki położonej w msc. Chwałki,

nr dz. 275 została nieuwzględniona. Uwzględnienie uwagi zaburzyłoby ład przestrzenny - linia zabudowy wsi

obecnie jest prawidłowa

Glosowało 15 radnych, za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.



23. Uwaga z dnia 2013-10-03 zgłoszona przez P. Mazur Lucyna dot. działki położonej w msc. Żurawica, nr

dz. 141/9 została nieuwzględniona. Zmiana kierunku negatywnie wpłynęłaby na ład przestrzenny zespołu

zabudowy przemysłowej. Działka o kształcie uniemożliwiającym racjonalną zabudowę.

Głosowało 15 radnych, za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

24. Uwaga z dnia 2013-10-04 zgłoszona przez P. Kucwaj Małgorzata dot. działki położonej w msc. Chwałki,

nr dz. 160/5 została częściowo nieuwzględniona. Uwzględniono w zakresie zabudowy zagrodowej, która

umożliwia realizację zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wraz zabudową gospodarczą. Z powodu

ochrony ładu przestrzennego osiedla w miejscowości Chwał ki nie uwzględniono w zakresie zabudowy

mieszkaniowej jednorodzinnej ..

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 15 radnych.

25. Uwaga z dnia 2013-10-04 zgłoszona przez P. Czosnek Iwona i Tomasz dol. działki położonej w msc.

Obrazów, nr dz. 22/2 została częściowo nieuwzględniona. Wyrównano linię zabudowy wsi, nie uwzględniono

uwagi w zakresie dolinki potoku - dla potoku zachowano tereny ochronne.

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 14 radnych, I wstrzymał się.

26. Uwaga z dnia 2013-10-04 zgłoszona przez P. Speigel Katarzyna dol. działki położonej w msc. Obrazów,

nr dz. 64 została częściowo nieuwzględniona. Wyrównano linię zabudowy wsi, nie uwzględniono uwagi

w zakresie dolinki potoku - dla potoku zachowano tereny ochronne

Głosowało 15 radnych, za częściowym nieuwzględnieniem uwagi głosowało 14 radnych, I wstrzymał się.

Ad. 6 Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Budżetu Gminy Obrazów na 2015
rok.

Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę Nr 124/2014 z dnia 8 grudnia 2014 roku VI Składu Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Obrazów na 2015

rok. Poinfonnowała, że projekt budżetu został pozytywnie zaopiniowany.

Ad. 7 Przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy o projekcie budżetu.

Opinia Komisji Budżetowej pozytywna.

Opinia Komisji Rolnej pozytywna.

Opinia Komisji Oświatowej pozytywna.

Opinia Komisji Rewizyjnej pozytywna.

Ad.8 Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie wniosków Komisji Stałych.

P. Wójt poinformował, że Komisje Stałe Rady pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu na 2015 rok.

Pan Wójt poinfonnował, że uwzględnił zgłoszone wnioski Komisji Rolnej.



Ad. 9 Podjęcie uchwał

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków nie wygasających z upływem roku 2014 przedstawiła
P. Skarbnik.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok przedstawiła P. Skarbnik.
Powiedziała, że zmian dokonuje się w wyniku zmiany planów dochodów i wydatków i zmniejszenia deficytu
budżetowego.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023 przedstawiła
P. Skarbnik.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2015-2023 przedstawiła
P. Skarbnik.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Obrazów na 2015 rok przedstawiła P. Skarbnik.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.



Ad. 10 Infonnacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

Pan Wójt poinformował, że brał udział w spotkaniach mikołajkowych w szkołach, spotkaniu szkoleniowym

w Wojewodą i RIO w Kielcach oraz zgromadzeniu EZGDK. Ponadto Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu

LGD oraz spotkaniu opłatkowym amazonek w Sandomierzu.

Ad. 11 Infonnacja Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami

Przewodnicząca Rady Teresa Szczudło poinfonnowała, że brała udział w Zgromadzeniu EZGDK

w Baćkowicach oraz spotkaniu z kolędą w ZS w Obrazowie. Ponadto pełniła dyżur w biurze rady.

Ad. 12 Wolne wnioski i zapytania.

Radny F. Stasiak zapytał co się dzieje z wodociągami w msc. Węgrce?

P. Wójt powiedział, iż na terenie gminy występują duże straty wody. Dodał, że w miejscowościach Komoma

i Węgrce są najbardziej awaryjne odcinki.

Kierownik ZGK P. Guz poinfonnował, że wadliwe przyłącza są m.in. w msc. Komorna, Węgrce, Rożki,

Głazów i Wierzbiny. Jego zdaniem należy wyremontować najbardziej awaryjne odcinki.

Zdaniem radnego F. Stasiak gazetka Echo Naszej Gminy powinna być częściej wydawana.

P. Wójt powiedział, że jest wiele rzeczy i infonnacji, o których należałoby napisać. Stwierdził, że jeżeli

będzie wspólna inicjatywa to można powołać Gminny Ośrodek Kultury, który zająłby się wydawaniem

gazetki. Dodał, iż łączny koszt wydruku jednego nakładu gazetki 1500 szt. to 5 OOOzł.

Sołtys msc. Kleczanów K. Jędral powiedział, że biblioteka pełni rolę Gminnego Ośrodka Kultury. Jego

zdaniem brakuje instruktorów, którzy zajęliby się kulturą w gminie.

Radny F. Stasiak powiedział, że z budżetu gminy przeznaczane są środki na remonty remiz i świetlic

wiejskich, a nie dba się o budynek urzędu gminy. Jego zdaniem należy wyremontować budynek urzędu.

P. Wójt stwierdził, iż w przyszłorocznym budżecie gminy można zabezpieczyć środki na projekt budynku

urzędu wraz z ośrodkiem zdrowia z pozyskaniem środków z zewnątrz.

Ad. 13 Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku

Szczudło zamknęła 111 sesję Rady Gminy w Obrazowie.

Protokołowała.

N.K.

obrad Przewodnicząca Rady Gminy Teresa

przeW7CZYła:

/~~
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